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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (7) 

Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

Plats och tid  

 

 

  

Yttrande gällande 

Kungörelse om 

granskning (Ny 

förskola vid 

Ringvägen)  
 

Detaljplan för del av 

Skogsborg 1:1 M.M. 

(ny förskola vid 

Ringvägen) ställs ut 

för granskning. 

Granskningstiden är 

19 december – 23 

januari. 

 

Förslaget innebär att 

en förskola med 8 

avdelningar kan 

byggas vid Ringvägen 

i skogspartiet mellan 

Furuvägen och 

Schenströmsgatan i 

södra delen av 

Johannisdalsskogen. 

 

Kultur- och 

fritidsnämnden har 

tidigare lämnat 

synpunkter i ärendet 

och påtalade då vikten 

av att tillgängligheten 

till 

Johannisdalsskogen 

och IKW-stugan inte 

får försämras. 

 

Förvaltningens 

förslag: 

 

Något nytt har inte 

framkommit som 

förändrar tidigare 

yttrande från  

kultur- och 

fritidsnämnden. 

 

 

Kultur- och fritidschef 

Christina Axelsson 

Fritidsgården Kuggen klockan 17.00-18.00 

Beslutande Josephine Karlsson 

Linn Eriksson 

Albin Johansson 

Mikael Hall 

 

 

Övriga närvarande  

 

 

 

 

 

 

 

Tjänstemän 

Rose-Marie Fasth, ungdomslots 

 

 

 
 

 

Justerare Albin Johansson Paragrafer §§ 105-112 

 

Tid och plats för 

justering 

 

Fritidsgården Kuggen   

Underskrifter 

 

Sekreterare 

 
……………………………………………. 
Rose-Marie Fasth 

 
  

                Ordförande 

 
……………………………………………. 
Josephine Karlsson 

  

                 Justerande 

 
……………………………………………. 
Albin Johansson 

 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (7) 

Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 105    KFN 2018/198 

 

Fastställande av dagordning och upprop 

Upprop fastställdes och dagordning lästes upp.  

 

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att godkänna dagordningen. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 106    KFN 2018/198 

 

Val av justerare 

Förslag:  

att välja Josephine Karlsson till mötets ordförande 

att välja Albin Johansson till protokolljusterare. 

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att välja Josephine Karlsson till mötets ordförande och att 

välja Albin Johansson till protokolljusterare.  

 

 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4 (7) 

Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 107    KFN 2018/198 

 

 

Information om visning av rådhuset i Köping 

 

Ungdomsfullmäktige har önskat en guidad tur i rådhuset i Köping. Rose-Marie 

Fasth har varit i kontakt med kommunsekreterare Kajsa Landström. Hon kommer 

att ge UFM en visning av rådhuset 22 november, i samband med nästa UFM-

möte. 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

att vid nästa UFM-möte, 22 november, träffas vid rådhuset kl 17.00 för visning av 

rådhuset. Vi hör efter möjligheterna att få ha vårt efterföljande möte i rådhuset 

eller i närliggande byggnad, tex kultur och fritidsförvaltningens kansli alt Sjömans 

konditori. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 108    KFN 2018/198 

 

Förslag på logga till UFM 

Ungdomsfullmäktige har haft önskemål om en logga som kan användas i 

offentliga sammanhang, på tryck av kläder eller i sociala medier. Rose-Marie 

Fasth har gjort ett antal loggor på förslag som UFM tar ställning till och får vidare 

idéer utifrån. UFM föreslår att vi går vidare med en utvald logga i flera färger.  

 

 

 

Beslut 

att ungdomsfullmäktige beslutar att vidarebefordra den framröstade loggan till 

kommunens kommunikationsenhet för att se om den passar kommunens grafiska 

policy och huruvida vi kan använda fler färger än de som ingår i kommunens 

grafiska profil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 6 (7) 

Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 109    KFN 2018/198 

 

Hur ska Krillans sportfält se ut i framtiden? 

Just nu pågår en utredning i kommunen om Kristinelunds sportfält. Kommunen 

efterlyser förslag om hur grönområdet kan se ut i framtiden och vad som bör 

finnas där för att locka fler besökare. Tanken är att gå från ett rent sportfält till en 

folkhälsopark med större bredd på aktiviteter. Vi ser en video från Botkyrka 

folkhälsopark som exempel och diskuterar olika förslag. Vi pratar även om 

möjligheterna att medverka på dialogforumet på Folkets hus, Opalen, 5 november 

kl 18.30. UFM fyller i sina förslag på utskrivna webbformulär. Rose-Marie Fasth 

sammanfattar och skickar in förlag via kommunens webbtjänst. 

Några av aktiviteterna som föreslås är: grillplats, musik, en scen, hängstolar för 

bra/mysiga ställen att hänga på. En annorlunda och konstnärlig utformning; 

installera ett konstverk eller måla inventarier snyggt. En inbyggd studsmatta. 

Parkour för vuxna och barn, ett lite mer utvecklat utegym i trä och metall, finns ej 

på Ullvibackar. (Tydligare beskrivet en hinderbana.) ”Färger och kreativt”. En 

kiosk. Matställen av bra kvalitét. UFM tror att då det är nära Ullvigymnasiet 

skulle många kunna dit på rasterna.  

 

 

Beslut 

att sammanställa och skicka in våra åsikter om aktiviteter på sportfältet genom 

kommunens webbenkät. Att uppmana andra ungdomar att gå in och lämna sina 

förslag genom kommunens webbenkät. Vi föreslår att UFM blir remissinstans för 

det nya sportfältet. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 110    KFN 2018/198 

 

Planering av Instagram och Facebook 

Vid förra mötet tog UFM beslut om att planera några av inläggen på sociala 

medier månadsvis. För oktober bestämmer vi att uppmärksamma : 

 

UFMs idéer om Krillans sportfält 

Vår nya logga 

UFMs medverkan på Barnkonventionsveckan 

Något av evenemangen som föreläsning och konsert under höstlovet 

Ev den nybildade regeringen 

Ev medverkan på Ullvis fredagshappening 

Scheeleskolans elevråd (under besök av UFM) 

Att åk 4 har skolbioval – en tidig form av demokrati i skolan 

 

 

Beslut 

att uppdatera sociala medier enligt ovanstående under oktober/ nov. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 111    KFN 2018/198 

 

Deltagande på Barnkonventionsveckan 

UFM deltar torsdag 25 oktober på ett evenemang om psykisk ohälsa på Smedjan, 

arrangerat av Köpings kommun. Kl 18.00 spelar teater Imba föreställningen Ett 

leende i taget, därefter café och tankesmedja med Sara Sjöblom. UFM deltar med 

förslagslåda, utdelning av broschyrer om UFM samt material om 

Barnkonventionen. Vi beställer en roll-up med UFM logga och texten 

ungdomsfullmäktige i färgerna xxx. Affischer och broschyrer om 

barnkonventionen har beställts. 

 

 

Beslut 

att Josephine Karlsson, Linn Eriksson, Cassandra Rivell och informerar om UFM 

samt barnkonventionen. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-10-18 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 112    KFN 2018/198 

 

Övriga frågor 

Resa till Riksdagshuset i Stockholm samt slottet. Eleverna i UFM går i skola i 

olika län vilket försvårar gemensamma lediga dagar något, men vi kollar upp 

sportlovet 2019 anpassat till Västmanlands läns lovperioder. 

Ska vi planera ett långsiktigt evenemang? Förslaget om utomhusbio kommer upp. 

Vi funderar på idéer till nästa möte.Viktigt att dela upp arbetsuppgifterna, ev bilda 

små arbetsgrupper.  

Vi bestämmer datum för medverkan på Fredagshappening. UFM vill ha med sin 

logga som bestäms slutgiltigt 22 november, så en fredag efter det. Föreslår att vi 

har en tävling och lottar ut ett pris mellan de som lämnar förslag, tex biobiljetter. 

Josephine och Linn är positiva till att prata om UFM ute på skolorna i klasserna. 

Ungdomslotsen kontaktar dem när Scheeleskolan har sitt nästa elevrådsmöte. 

 

 

Beslut 

att åka en dag på ett lov vt -19.  

att vi bestämmer datum för Fredagshappening på nästa möte, 22 november. 

att vi funderar ut ett långsiktigt projekt. 

att UFM följer med och informerar när Scheeleskolan har elevrådsmöte. 

 


